
Movement Automatic

Diameter 40

Year of manufacture 1995

Price USD 10 328
EUR 8 450 (listed)

Location

Case material Steel

Bracelet material Steel

Tudor Big Block

Tudor Big Block

Description
Uhrboerse
P 6, 5 (Quadrate)
68161 Mannheim

Alle unsere Uhren werden durch unsere hauseigenen Uhrmacher genauestens unter die Lupe
genommen und bei Bedarf überholt und aufgearbeitet. Für weitere Fotos oder Details steht Ihnen
unser Team jederzeit gerne bereit.
Besichtigung und Abholung in unserem Geschäft in Mannheim. Eine Terminvereinbarung ist
verpflichtend. Natürlich können alle unsere Uhren auch per versicherten Werttransport versendet
werden.
Wir arbeiten mit folgenden Versanddienstleistungen : FedEx, UPS, DHL, BRINK´S sowie INTEX. Gerne
darf die Versandauswahl persönlich übernommen werden. Versandkosten sind je nach Wert der Uhr
individuell und müssen angefragt werden.
Diese Ware unterliegt gemäß §25a UStG der Differenzbesteuerung. Daher wird die Umsatzsteuer in
der Rechnung nicht gesondert ausgewiesen. AGB, Datenschutzerklärung und Widerrufsbelehrung
finden Sie auf unserer Website
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https://www.classicdriver.com/en/watch/tudor/big-block/1995/822627


Title Mr
First name Boris
Last name Michael

Phone +49-062115047367
Fax +49-062115047368
Mobile phone +49-015124110297

----------------------------------------

English:

All of our watches are carefully examined by our in-house watchmakers and, if necessary, overhauled
and refurbished. Our team will be happy to provide you with further photos or details at any time.
Viewing and collection is possible in our shop in Mannheim/Germany. An appointment is necessary.
Of course, all of our watches can also be shipped as insured freight. We work with the following
shipping services:
FedEx, UPS, DHL, BRINK`S and INTEX. The shipping selection is up to the customer. Shipping costs
are individual depending on the value of the watch and must be requested.
These goods are subject to differential taxation according to §25a UStG. Therefore the sales tax is not
shown separately in the invoice.
You can find the general terms and conditions, privacy policy and cancellation policy on our website

Uhrboerse

P6, 5
Quadrate
68161Mannheim
Germany

http://www.uhrboerse.com
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